
Ali je gozd v naši občini ekološka rana?
Ta naslov je vabiJo na javno razpravo o stanju gozdov

v občini Moste-Polje, ki bo v četrtek, 9. marca 1989, ob 16. uri
v prostorih osnovne šole Sostro, Cesta II. grupe odredov 47.

Organizator te javne razprave je občinska konferenca SZDL
Moste-Polje, Svet za urejanje prostora in varstvo okolja.
Vabljeni vsi, ki se zavedate, kako pomemben je gozd!

Gozd, naša nujno potrebna dobnna, nezadržno propada in umira.
Vzrok temu je človek kot »neposredni onesnaževalec«. Zato bo tudi
on moral nositi stroške za sanacijo izvora onesnaževanja, sanacijo
nastalih posledic v okolju in povračilo škode. Njegaje treba prisiliti,
da bo nameščal čisiilne naprave, da bo uporabljal čistejše tehnolo-
gije, da bo razumno gospodaril z gozdovi.

Gradivo za javno razpravo objavljamo na 4. in 5. strani.


